

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin otuz üçüncü sayısı (Haziran 2026) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Merve Serbest Yılmaz “ Türk-Rus Evliliklerinin Sosyolojik Boyutuna Dair Bir Çözümleme” başlıklı makalesinde Türk Rus evliliklerini John Berry'nin kültürleşme kavramı uyarınca ortaya çıkan asimilasyon, bütünleşme veya ayrışma gibi stratejiler bağlamında alan çalışmasından elde ettiği veriler yardımıyla mercek altına almaktadır. Diğer yandan Beren Vardar ve Nevin Türker Yıldız ise yazmış oldukları makalede TİKA'nın Kuzey Makedonya'daki faaliyetlerini Türkiye'nin yumuşak güç politikaları çerçevesinde aydınlatmaktadırlar. Serdar Çakmak “The Problem of Palestinian Refugees in Lebanon: Social, Economic, Legal Issues and Solutions” başlıklı makalesinde Lübnan'daki göçmenler konusunu sosyal, ekonomik ve hukukî açılardan çözümlemektedir. Ümran Güneş, kaleme almış olduğu makalede küresel idare hukukunda yargısal olmayan denetimin sınırlarını Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyi Ombudsmanlık Ofisi üzerinden ele alırken Tuğçe Artar Akça ise Manas Üniversitesinin Türkiye'nin yumuşak gücüne etkisini Türkoloji ve Kırgızca-Türkiye Türkçesi bölümleri bağlamında çözümlemektedir.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are pleased to present Issue 33 (June 2026) of the Electronic Journal of Political Science Studies. In her article, “Türk-Rus Evliliklerinin Sosyolojik Boyutuna Dair Bir Çözümleme,” Merve Serbest Yılmaz examines Russian-Turkish intermarriages through the lens of John Berry’s acculturation framework, focusing on the strategies of assimilation, integration or seperation on the basis of the data obtained from field research. In their joint article, Beren Vardar and Nevin Türker Yıldız, examine the activities of Turkish Cooperation and Coordination Agency (TIKA) in North Macedonia within the framework of Türkiye’s soft power policies. In his article, “The Problem of Palestinian Refugees in Leban: Social, Economic, Legal Issues and Solutions,” Serdar Çakmak analyzes the situation of Palestinian refugees in Lebanon from social, economic, and legal perspectives. Ümran Güneş examines the limits of 'non-judicial audit' in Global Administrative Law through the case of the United Nations Security Council Ombudsperson Office. Finally, Tuğçe Artar Akça analyzes the contribution of Manas University to Türkiye’s soft power, with particular reference to the Departments of Turkology and Kyrgyz and Turkish Languages.

We hope this brief introduction will encourage you to explore the articles presented in this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri Türk

Editorial

Werte Leserinnen und Leser,

Wir freuen uns sehr, Ihnen mittlerweile die dreiunddreißigste Ausgabe (Juni 2026) der *Elektronischen Zeitschrift für Politikwissenschaftliche Studien* präsentieren zu können. In ihrem Artikel „Türk-Rus Evliliklerinin Sosyolojik Boyutuna Dair Bir Çözümleme“ untersucht Merve Serbest Yılmaz diese binationalen türkisch-russischen (Misch-) Ehen im Kontext von Akkulturationsstrategien wie Assimilation, Integration oder Segregation nach John Berry und stützt sich dabei auf Daten aus ihrer Feldforschung. Beren Vardar und Nevin Türker Yıldız hingegen beleuchten in ihrem gemeinsamen Artikel die Aktivitäten der Türkischen Agentur für Zusammenarbeit und Koordinierung TİKA in Nordmazedonien im Rahmen der Soft-Power-Politik der Türkei. Serdar Çakmak analysiert in seinem Beitrag „The Problem of Palestinian Refugees in Lebanon: Social, Economic, Legal Issues and Solutions“ das Thema der palästinensischen Geflüchteten im Libanon aus sozialer, wirtschaftlicher und rechtlicher Perspektive. Während Ümran Güneş in ihrem Artikel die Grenzen der außergerichtlichen Kontrolle im globalen Verwaltungsrecht am Beispiel des Ombudsamts im UNO-Sicherheitsrat behandelt, analysiert Tuğçe Artar Akça den Einfluss der kirgisisch-türkischen Manas-Universität in Bischkek auf die Soft Power der Türkei im Kontext der Fachbereiche für Turkologie und für Kirgisisch-(Türkei-)Türkisch.

Wenn wir Sie mit diesen Erläuterungen zur Lektüre der Artikel dieser Ausgabe anregen konnten, schätzen wir uns glücklich.

Herausgeber

Ihr
Prof. Dr. Fahri Türk

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Merve Serbest YILMAZ Türk-Rus Evliliklerinin Sosyolojik Boyutuna Dair Bir Çözümleme	1
Beren VARDAR ve Nevin TÜRKER YILDIZ Türkiye'nin Yumuşak Güç Politikaları Çerçevesinde TİKA'nın Kuzey Makedonya'daki Faaliyetleri	23
Serdar ÇAKMAK The Problem of Palestinian Refugees in Lebanon: Social, Economic, Legal Issues and Solutions	42
Ümran GÜNEŞ Küresel İdare Hukukunda 'Yargısal Olmayan' Denetimin Sınırları: Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyi Ombudsmanlık Ofisi Örneği	61
Tuğçe ARTAR AKÇA Manas Üniversitesinin Türkiye'nin Yumuşak Gücüne Etkisi: Türkoloji ve Kırgızca-Türkiye Türkçesi Bölümleri Örneği	74
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Esma ÖZDAŞLI, Hatem CABBARLI, Elnur PAŞA (ed.), Türk Dünyasının Güncel Meseleleri Devlet, Toplum ve Siyaset, Nobel Akademik Yayıncılık, Ankara, Aralık 2023, ISBN: 978-625-393-341-8	93
Kerry GOETTLICH From Frontiers to Borders: How Colonial Technicians Created Modern Territoriality, Cambridge University Press, Cambridge, 2025, ISBN: 978-1-009-55300-1	95